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Inom vår samfällighet i Löderups Strandbad har vi nu många 
fastighetsägare som oroar sig för Ystad kommuns eventuella 
borttagande av detaljplaner och införande av ett strandskydd längs 
vår kustremsa. 
Vi såg alla hur mycket skador stormen Babet kunde orsaka. Det 
stormar mycket varje år och det påverkar tyvärr vår kustremsa 
väldigt mycket. Det befintliga skyddet med stenar sjunker och en 
del stenar försvinner även ut i havet. Havet äter sig in där det har 
möjlighet. Det innebär en stor oro för fastighetsägarna i berörda 
områden och att man med ett framtida strandskydd då inte längre 
har samma möjlighet att förbättra det befintliga skyddet. Ofta är det 
akuta åtgärder som krävs och i det läget börja söka tillstånd kan 
kännas oerhört frustrerande. 
Vi vill därför be Ystad kommun att noggrant överväga vad ett sånt 
här beslut kan innebära och försöka förstå och ta hänsyn till 
fastighetsägarnas oro.
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